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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的建築物的橫截面圖19
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1號別墅
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The part of emergency vehicular access adjacent to the building is 33.830 metres above the Hong Kong  
Principal Datum.

毗連建築物的一段緊急車輛通道為香港主水平基準以上33.830米。

虛線為最低住宅樓層水平。

Denotes Height (in metre) above the Honf Kong Principal Datum.

為香港主水平基準以上高度（米）。

The part of emergency vehicular access adjacent to the building is 31.607 to 31.850 metres above the Hong Kong 
Principal Datum.

毗連建築物的一段緊急車輛通道為香港主水平基準以上31.607至31.850米。

The part of emergency vehicular access adjacent to the building is 31.850 metres above the Hong Kong  
Principal Datum.

毗連建築物的一段緊急車輛通道為香港主水平基準以上31.850米。
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT

發展項目中的建築物的橫截面圖19

VILLA 6

6號別墅
VILLA 7
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VILLA 5
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The part of emergency vehicular access adjacent to the building is 31.850 to 31.980 metres above the Hong Kong 
Principal Datum.

毗連建築物的一段緊急車輛通道為香港主水平基準以上31.850至31.980米。

虛線為最低住宅樓層水平。

Denotes Height (in metre) above the Honf Kong Principal Datum.

為香港主水平基準以上高度（米）。

The part of emergency vehicular access adjacent to the building is 32.250 to 33.495 metres above the Hong Kong 
Principal Datum.

毗連建築物的一段緊急車輛通道為香港主水平基準以上32.250至33.495米。

The part of emergency vehicular access adjacent to the building is 32.832 to 33.830 metres above the Hong Kong 
Principal Datum.

毗連建築物的一段緊急車輛通道為香港主水平基準以上32.832至33.830米。

The part of Hoi Sha Path adjacent to the building is 31.250 to 31.510 metres above the Hong Kong Principal Datum.

毗連建築物的一段海沙徑為香港主水平基準以上31.250至31.510米。

33.830

32.832

33.95033.950

31.510 31.250

32.15031.850 31.980
33.495

32.250

33.450

A

B

C

D

E

F

G

H

J

K

L

M

N

PQ

RS

T

U

V

W

AA

AB

Z

Z1

Y

Y
1

X

X
1

A

B

D

E

F

G

H

L

T

U

V

W

AA

AB

A

B

C

D

E

F

G

H

J

K

L

M

N

PQ

RS

T

U

V

W

AA

AB

Z

Z1

Y

Y
1

X

X
1

EV

N
O
R
T
H


